

**តើខ្ញុំទេវកព័ត៌មានបន្ថែមនៅកន្លែងណា?**

ចូរទាក់ទងការិយាល័យទំនាក់ទំនងការរស់នៅ សហគមន៍ក្នុងតំបន់របស់អ្នក/ ការិយាល័យ ទីភ្នាក់ងារប្រចាំតំបន់លើវីដេអូចំណាស់ ៖ អ្នក អាចស្វែងទីតាំង និងលេខទូរស័ព្ទក្នុងតំបន់ នៅ [www.waclc.org](http://www.waclc.org) ក្រោមផ្នែក ទំនាក់ទំនង ឬហៅទូរស័ព្ទភ្នាក់ងារថ្មី តាមលេខ 1-855-567-0252។

ឬចូលមើល [www.dshs.wa.gov/altsa/home-and-community-services/caregiver-resources](http://www.dshs.wa.gov/altsa/home-and-community-services/caregiver-resources) សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែមអំពីកម្មវិធីទាំងនេះ និងធនធានអ្នកផ្តល់ការថែទាំផ្សេងទៀត។

**សេវាកម្ម និងការគាំទ្រ**

**ទាន់ពេលវេលា ដែលមានកំណត់**

**សម្រាប់បុគ្គលម្នាក់ៗ ឬអ្នកផ្តល់**

**ការថែទាំរបស់ពួកគេ ជួយប្រជាជន**

**បន្តរស់នៅឯករាជ្យ ជីវិត**

**មានសុខភាពល្អក្នុងផ្ទះ**

**របស់ពួកគេ។**

**ការថែទាំជំនួស និងការគាំទ្រតាម  
តម្រូវការ Medicaid  
សម្រាប់មនុស្សចាស់**

អ្នកផ្តល់ការថែទាំមិនគិតកម្រៃគឺជាអ្វីដែលខ្លះ

សេវាកម្ម និងការគាំទ្ររយៈពេលវែងរបស់យើង។

សេវាកម្មទាំងនេះគឺត្រូវបានរចនាឡើងដើម្បី

ជួយអ្នកផ្តល់ការថែទាំមិនគិតកម្រៃក្នុងការទទួល

ការគាំទ្រដែលចាំបាច់ដើម្បីបន្តផ្តល់

ការថែទាំគុណភាពខ្ពស់ និង

ដើម្បីផ្តោតលើសុខភាព

និងសុខុមាលភាព

ផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ពួកគេ។



រដ្ឋវ៉ាស៊ីនតោនកំពុងផ្តល់ការថែទាំថែទាំសុខភាពដល់អ្នកជំនួយរស់នៅក្នុងផ្ទះ។ កម្មវិធីទាំងនេះ ដែលបានរៀបរាប់ខាងក្រោម គាំទ្រអ្នកផ្តល់ការថែទាំគ្រួសារដែលគិតថែទាំស្រី ឬគាំទ្របុគ្គលម្នាក់ៗ ដែលបច្ចុប្បន្នមិនមានអ្នកផ្តល់ការថែទាំម្នាក់ដែលមិនគិតថែទាំ។ ការិយាល័យទំនាក់ទំនងការរស់នៅ សហគមន៍ក្នុងតំបន់របស់អ្នក ឬការិយាល័យទំនាក់ទំនងរដ្ឋបាលសុខាភិបាល អាចផ្តល់ព័ត៌មានបន្ថែម ឬ អ្នកអាចស្វែងរកព័ត៌មានលើបណ្តាញ។

**តើកម្មវិធីទាំងនេះផ្តល់អ្វីខ្លះ?**

កម្មវិធីទាំងពីរផ្តល់ឱកាសឱ្យអ្នកជំនួយរស់នៅសេវាកម្ម និងការគាំទ្រដែលអ្នកអាចមានសិទ្ធិទទួល រួមមាន ៖

- កិច្ចការរៀបចំផ្ទះ និងកិច្ចការទៀតៗ
- ឱកាសបណ្តុះបណ្តាល
- ក្រុមគាំទ្រ និងការប្រឹក្សាយោបល់
- សុខភាពពេលថ្ងៃមនុស្សពេលវ័យ ឬ ការថែទាំពេលថ្ងៃមនុស្សពេលវ័យ
- គ្រឿងបរិក្ខារ ឬឧបករណ៍ផ្គត់ផ្គង់ វេជ្ជសាស្ត្រឯកទេស
- ព័ត៌មានអំពីការផ្តល់ការថែទាំ ធនធាននានានៅក្នុងសហគមន៍របស់អ្នក សេវាកម្មដែលអាចរកបាន និងច្រើនទៀត។
- ជម្រើសថែទាំនៅពេលសម្រាក



ក្រោមការគាំទ្រតាមតម្រូវការសម្រាប់មនុស្សចាស់ សេវាជំនួយផ្ទាល់ខ្លួន (រួមទាំងការថែទាំផ្ទាល់ខ្លួន និងគណៈ ប្រតិភូគិលានុបដ្ឋាយិកា) គឺជាជម្រើសបន្ថែមមួយ ជំនួសឱ្យពេលសម្រាក សម្រាប់មនុស្សពេញវ័យដែលមិនមាន អ្នកផ្តល់ការថែទាំ គឺមានអាយុ 55 ឬចាស់ជាងនេះ និងបំពេញបានតាមតម្រូវការខាងមុខងារ និងខាងហិរញ្ញវត្ថុ។

នរណា	ឈ្មោះ កម្មវិធី	តម្រូវការ អាយុ	តម្រូវការ Medicaid	តម្រូវការ ដទៃ	កម្រិត អត្ថប្រយោជន៍
អ្នកផ្តល់ការថែទាំ	ការថែទាំជំនួស Medicaid (MAC)	អ្នកទទួលបានការថែទាំត្រូវ តែមានអាយុ 55+ ហើយ អ្នកផ្តល់ការថែទាំត្រូវ តែមានអាយុ 18+។	តម្រូវឱ្យអ្នកទទួលបានការថែទាំ បច្ចុប្បន្ននៅ Apple Health (Medicaid)។	អ្នកទទួលបានការថែទាំត្រូវតែជួយ ជាមួយសកម្មភាពមួយចំនួននៃ ការរស់នៅប្រចាំថ្ងៃ ដូចជាការរង ទឹក ការដើរ ការលេបថ្នាំ ការផ្ទេរ។ល។	ដោយផ្អែកលើស្ថានភាពរបស់អ្នក អ្នកអាចទទួលបានកម្រិតខុសគ្នាមួយ ក្នុងចំណោមប៊ិទសេវាកម្ម និង ការគាំទ្រ។
អ្នកផ្តល់ការថែទាំ ឬមនុស្សចាស់ដោយ គ្មានអ្នកផ្តល់ការថែទាំ	ការគាំទ្រតាមតម្រូវការ សម្រាប់មនុស្សចាស់ (TSOA)	អ្នកទទួលបានការថែទាំត្រូវតែ មានអាយុ 55+ ហើយអ្នកផ្តល់ ការថែទាំត្រូវតែមានអាយុ 18+។	ភាពមានសិទ្ធិទទួលបាន Medicaid គឺមិនមែនជា តម្រូវការឡើយ។ ចំណូល និងធន ធានរបស់អ្នកអាចលើសពីចំនួន Medicaid។ បុគ្គលិកនឹងជួយ អ្នកកំណត់ភាពមានសិទ្ធិទទួលបាន ហិរញ្ញវត្ថុរបស់អ្នក។	អ្នកទទួលបានការថែទាំត្រូវតែជួយជាមួយ សកម្មភាពមួយចំនួននៃការរស់នៅ ប្រចាំថ្ងៃ ដូចជាការរងទឹក ការដើរ ការលេបថ្នាំ ការផ្ទេរ។ល។	ដោយផ្អែកលើស្ថានភាពរបស់អ្នក អ្នកអាចទទួលបានកម្រិតខុសគ្នាមួយក្នុង ចំណោមប៊ិទសេវាកម្ម និងការ គាំទ្រ។